

Date: 15/09/2023

Ref: GNHGroup-NM/2023/BS/193

التاريخ: 2023/09/15

المراجع: GNHGroup-NM/2023/BS/193

To: H.E. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
UAE - Dubai

إلى: سعادة / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

H.E. Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi, United Arab Emirates

سعادة الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

Notification from the Company

تنويه من الشركة

Please note that following obtaining the approval of the Securities and Commodities Authority today Thursday 14 September 2023, the Company issued 220 million mandatory convertible Sukuk to new investors only which will be converted to 200 million shares at a conversion price of AED 1.10 and to increase in the share capital of the Company to become AED 837,695,625 (eight hundred thirty-seven million six hundred ninety-five thousand six hundred twenty-five) as contrary to AED 637,695,625 (six hundred thirty-seven million six hundred ninety-five thousand six hundred twenty-five), with a one year lock-up period for new investors only starting from the date in which they owned the shares in the Company.

نود أن نحيط سعادتكم علماً بأنه بعد الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع اليوم الخميس الموافق 14 سبتمبر 2023 قامت الشركة بإصدار عدد 220 مليون من الصكوك الإسلامية الزامية التحول لمستثمرين جدد فقط، والتي سيتم تحويلها إلى 200 مليون سهم بسعر تحويل يعادل درهم وعشرة فلوس (1,10 فلس) وزيادة رأس مال الشركة ليصبح رأس المال 837,695,625 (ثمانمائة وسبعة وثلاثون مليوناً وستمائة وخمسة وتسعون ألفاً وستمائة وخمسة وعشرون) درهم إماراتي بدلاً من 637,695,625 (ستمائة وسبعة وثلاثون مليوناً وستمائة وخمسة وتسعون ألفاً وستمائة وخمسة وعشرون) درهم إماراتي، مع وجود فترة حظر للمستثمرين الجدد فقط مدتها سنة من تاريخ ملكيتهم للأسهم.

Sincerely yours,,,

Nader Muqbel

Investor Relations Director
Gulf Navigation Holding PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

نادر مقبل

مدير علاقات المستثمرين
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع

**GULF
NAV**

الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع
GULF NAVIGATION HOLDING PJSC
P.O. Box 49651, Dubai - UAE (A11)